

脂肪酸甲酯 优级纯GR 羧酸

产品名称	脂肪酸甲酯 优级纯GR 羧酸
公司名称	周口市海利尔生物能源有限公司
价格	.00/个
规格参数	级别:优级纯GR 类别:羧酸 含量:99 (%)
公司地址	周口市川汇区北环路东段北侧
联系电话	0397-3799088

产品详情

级别	优级纯GR	类别	羧酸
含量	99 (%)	产品规格	/
CAS	/		

我公司长年供应脂肪酸甲酯,碘值110, 淡黄色液体, 纯大豆油脂肪酸酯化而成, 酸价1以内

海利尔生物能源有限公司是集生物柴油生产、技术研发、设备加工与安装、生物柴油销售为一体的大型综合公司。公司自主开发清洁生产的年产10万吨生物柴油生产线于2007年3月正式投入生产运行。经过两年的实践证明, 该生产技术具有国内领先, 环保无污染的特点, 产品经国家乙醇汽油检测中心检测各项指标均达到了欧美生物柴油标准。2008年7月经国家发改委批准, 年产10万吨生物柴油项目在我公司落户。目前, 该工程已竣工投产, 设备运行良好。我公司常年对外转让生物柴油生产技术, 承接设备加工与安装, 欢迎国内外客商来我公司参观考察。地

址: 中国.河南.周口市北环工业园联系电话: 0394--8566998
hailier bioenergy ltd. is that collection living things diesel oil produces , technology inkstone sends out , equipment processes and installation , living things diesel oil sell for an integral whole heavy section a conglomerate company. the company development of technology through our own efforts clean production annual output of 100,000 tons living things diesel oil production line goes into operation work formally on march , 7. after carrying out a certificate for 2 years, be a technology"s turn to have in the homeland being in the lead, environmental protection has had no the characteristic contaminating , the product has reached the europe and america living things diesel oil standard equally by that the country alcohol gasoline detecting centre checks the various index. switch over to shift allowance by that the country gets rich in july , 2008, annual output of 100,000 tons of living things diesel oil project settles down in my company. at present, that project already has been completed being put into operation , equipment operation is fine. my company transfers the living things diesel oil technology throughout the year externally , carry on equipment treating and installation, come my company to pay a visit to examination the travelling merchant who welcomes home and abroad.address: china. henan. the zhou kou city north ring industry gardencontacts telephone: 0394--8566998

